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Akademisk bridgeklubb

13. Generalforsamling 2022.
Vi setter opp en avstemning på doodle som vi publiserer
til våre medlemmer. I utgangspunktet velger vi dagen
med flest stemmer, men stemmene til
styremedlemmene kan bli prioritert om nødvendig.

14. Sommeravslutning på Nesodden.
Vi setter opp en avstemning på doodle med aktuelle
datoer som vi publiserer til våre medlemmer. Gorm, som
er vert, velger de aktuelle datoene som skal være med,
og så velger vi den datoen med flest stemmer. I
utgangspunktet er alle som ser invitasjonen invitert, men
nøyaktig adresse publiseres ikke åpent. Vi kjøper inn
grillmat som vi serverer. Deltakerne tar med drikke selv.

15. Frederikkebridge.
Vi tenker å ha et lite rekrutteringsstunt hvor vi setter opp
et bord ute på Fredrikkeplassen midt på en hverdag
hvor vi spiller bridge. Her rigger vi oss opp med poster
og flyers som vi kan dele ut. Forbipasserende som er
interesserte inviteres til å forsøke seg på spilling. Det er
en forutsetning at vi kan skaffe bord og stoler. Vi
bestemmer dato og tidspunkt sammen med andre
potensielle deltagere.



16. Plan for høstsemesteret 2022
Vi tenker å følge samme opplegg som høsten 2021:

● Vi deltar på foreningsdagene i august.
● Vi har sosial spillkveld med matservering etter

foreningsdagene (gjerne på samme dag hvis det
passer)

● Uka etter starter vi et bridgekurs
● Så har vi en ny sosial spillkveld med påfølgende

kurs.
● Til slutt satser vi på å ha en juleavslutning.

17. Honorar til kursholder
Vi foreslår at kursholder skal få et honorar på 400 kroner
for hver kurskveld. Dette forutsetter at vi får midler til å
dekke dette. Det er ikke midler i budsjettet for
inneværende periode for dette, så det kommer i neste
periode.

18. Ny/alternativ kursholder
Vi ønsker å ha en ny eller alternativ kursholder som kan
avlaste nåværende kursholder. Vedtak ført i B-protokoll.

Innkomne saker
● Status på søknader om, og bruk av midler:

○ Vi har søkt og fått totalt 4000 kroner fra
Velferdstingets kulturstyre det siste året. Disse
midlene brukt på gratis matservering på våre
sosiale spillkvelder.



○ Vi planlegger å søke midler fra NBF sitt
rekrutteringsfond, som skal brukes til å dekke
mat til sommeravslutning, honorar til kursholder
og i forbindelse med Frederikkebridge.

Andre ting
● Det kom ingen kursdeltagere forrige tirsdag.

Kursholder presenterer noen alternativer til
kursdeltagerne:

○ Vi forlenger kurset til 24. mai
○ Vi dropper en leksjon. Dersom dette

alternativet velger, tilbyr vi kursdeltagerne å
følge tilsvarende leksjon i neste kurs.

Vi diskuterer alternativene med kursdeltagerne, og
velger det de ønsker.


